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Mestna četrt Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Na trati 2, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-844, e-pošta: 

mcbrezje@maribor.si 

    

 
 
Številka: 01300-56/2019-7 
Datum:   18.04.2019 
 
.  

Z A P I S N I K 
 

5. redne  seje Sveta mestne četrti, ki je bila v torek, 25. septembra 2019 ob 18.00  
na sedežu mestne četrti. 

 
PRISOTNI:  
 
ČLANICE IN ČLANI SVETA:  
Oton Štrucl, Ivan Weixl, Ivan Gregurič, Marija Stolnik, Miroslav Mihalič, Alojz Roj, 
Slavica Senekovič, Halim Berro (seji se pridruži ob 18.10), Nadja Emeršič (seji se 
pridruži ob 18.50) 

UPRAVIČENO ODSOTNI: 
Aleš Antolinc, Slavica Petek, Nastja Gajser 
 
NEUPRAVIČENO ODSOTNI: 
Sebastijan Marin 
 
 
D N E V N I    R E D :  
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnikov  4. redne seje ter 1. in 2. dopisne seje 
4. Realizacija sklepov in dogovorov 
5. Poročilo o izvrševanju finančnega načrta MČ v obdobju I-VI 2019 
6. Določitev zneska za izdajo naročilnice za gramoziranje 
7. Predlogi za imenovanje novih ulic v naselju Na podrtem - jug 
8. Razno 
 

 
 
 

 

   
OSTALI PRISOTNI: 
Diana Slekovec - referent 
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1. 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 
Predsednik sveta, Oton Štrucl  pozdravi prisotne. Ugotovi, da je skladno z listom 
prisotnosti, ki je priloga zapisniku na seji prisotnih 7 članic in  članov  sveta MČ od 
izvoljenih 13, s čimer je na podlagi 4. točke 71. člena statuta MOM izpolnjen pogoj za 
legitimno nadaljevanje seje.   
 
 
 
 

2.  
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 
Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom po elektronski pošti .Odpre 
razpravo. Ivan Gregurič vpraša zakaj je umaknjena točka vprašanja in pobude. 
Predsednik odgovori, da jo lahko dajo nazaj na dnevni red, prav tako pa lahko svoje 
pobude člani sveta izpostavijo pod točko razno. Drugih pripomb ni bilo zato so na 
predlog predsednika soglasno z 7 glasovi ZA sprejeli: 
 
 
1. SKLEP: 
Svet Mestne četrti sprejema dnevni red 4. redne  seje sveta mestne četrti: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnikov  4. redne seje ter 1. in 2. dopisne seje 
4. Realizacija sklepov in dogovorov 
5. Poročilo o izvrševanju finančnega načrta MČ v obdobju I-VI 2019 
6. Določitev zneska za izdajo naročilnice za gramoziranje 
7. Predlogi za imenovanje novih ulic v naselju Na podrtem - jug 
8. Razno 

 
 
 

3. 
Obravnava in potrditev zapisnika 4. redne seje 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom po 
elektronski pošti. Točko je odprl predsednik Oton Štrucl in prisotne pozval k razpravi. 
Seji se ob 18.10 pridruži Halim Berro, tako, da je prisotnih 8 članov Sveta.  
Ivan Gregurič pove, da bi Milana Mikla in Gregorja Reichbergerja, svetnika Mestnega 
sveta povabili na naslednje seje. Sedaj se je pošiljalo vabilo po elektronski poti samo 
v vednost. Člani Sveta se odločijo, da se od sedaj naprej pošlje vabilo na seje Sveta 
MČ svetnikoma MS. Ivan Gregurič pove, da ga moti, ker dobiva vabilo in gradivo za 
seje po elektronski pošti. Želi, da jih prejme po navadni pošti.  Miro Mihalič predlaga, 
da se vabila pošiljajo po elektronski pošti, če pa kdo želi lahko pride v pisarno k 
referentki in bo dobil pisne izvode. Člani Sveta se strinjajo s predlogom. Drugih 
pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali o potrditvi zapisnika 
in s 8 glasovi ZA  sprejeli: 
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2. SKLEP:   
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci potrjuje zapisnik  4. redne seje, z dne 
14. maja 2019 ter 1. in 2. dopisne seje s pripombami. 
 

4. 
                          Realizacija sklepov in dogovorov 

 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom po 
elektronski pošti. 
 

DATUM LOKACIJA  REŠITEV 

 POKOPALIŠČE DOBRAVA 
ZNAK OMEJITEV 40 KM 

 Poslano strokovnim službam MOM 

 Dogoše-križišče pri kapeli (pogledat 
odločbo) 

 Poslano strokovnim službam MOM 

 UL. BORCEV – ZNAK 30 KM  Poslano strokovnim službam MOM 

 Stara cesta Zrkovci-Brezje-znak 
slepa ulica 

 Poslano strokovnim službam MOM 

 Dokončanje križišča na križišču med 
Dupleško cesto in Ulico Kirbiševih, 
kot je bilo predvideno v projektu 
 

 Poslano strokovnim službam MOM 

 Izgradnja pločnika na Dupleški cesti 
od križišča z Ulico Kirbiševih v smeri 
Dupleka 
 

 Poslano strokovnim službam MOM 

 Preplastitev in izgradnja pločnika 
ceste k Dravi 
 

 Poslano strokovnim službam MOM 

 Izgradnja pločnika v Ulici borcev 
 

 Poslano strokovnim službam MOM, 
preplastitev ulice in postavljene hitrostne 
ovire 

 Izgradnja kanalizacijskega omrežja v 
ulici Za peklom 
 

 Poslano strokovnim službam MOM 

 Ureditev kanalizacijskega omrežja v 
ulici K brodu 
 

 Poslano strokovnim službam MOM 

 Izgradnja razbremenilnika 
kanalizacijskih vod na Ulici XIV. 
Divizije oz. Dupleški cesti 
 

 Poslano strokovnim službam MOM 

 Nadaljevanje izgradnje plinovoda na 
celotnem območju mestne četrti 
 

 V reševanju 
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 Izgradnja javne razsvetljave v 
Gasilski ulici 
 

 Poslano strokovnim službam MOM 

 Čiščenje Stražunskega potoka 
 

 V reševanju 

 Sanacija Stražunskega kanala: 
Pokritje od Dupleške ceste 200 /a do 
kanala Srednja Drava 1 
Ureditev kanal od Svenškove ulice 
do izliva v Dravo (popravilo nasipa) 
 

 Poslano strokovnim službam MOM 

 Dograditev in razširitev vrtca v Brezju 
na več oddelkov 
 

 Poslano strokovnim službam MOM 

 Namestitev igral za otrok v Dogošah 
na parcelni številki 510/6 K.O. 
Dogoše, ki je v lasti Mestne občine 
Maribor in se  trenutno se oddaja v 
najem 

 

 Poslano strokovnim službam UE 

 Imenovanje nove ulice po g. Rupertu 
Pivcu 

 V reševanju 

 Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci 
sprejme sklep, da se odlok  OPPN 
Brezje S 2 spremeni tako, da se 
predvidena gradnja 
stanovanjskega kompleksa 
spremeni tako, da se gradijo 
samo vrstne hiše 
 

 Poslano strokovnim službam MOM  

 Svet MČ poda pobudo za odkup 
obstoječega plinovoda Plinarne 
Maribor s strani MOM, kar je 
osnova za prehod iz UNP na 
zemeljski plin 
 

 V reševanju 

 Svet  MČ preveri kakšna je 
situacija glede zaprtja pošte v 
Brezju 
 

 Pošta se zapre 1.10.2019 

 Svet  MČ predlaga Elektro 
Maribor umestitev  elektro kablov  
v zemljo pred asfaltiranjem 
cestišča v  Ul. Borcev 
 

 Poslan dopis Elektro – odgovor 
negativen 

 Svet  MČ predlaga, da  se na 
parkirišču pred mestno četrtjo 
postavijo obvestilne table, da je 
parkiranje dovoljeno samo pod 
določenimi pogoji  
 

 Po pogovoru z Denisom Kocbekom to ni 
možno. Možna je je ureditev parkirišča za 
kratkotrajno parkiranje (modra cona) 
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 Svet MČ  sprejme predlog za 
prestavitev ekološkega otoka s 
parcelne št. 952 K.O. Brezje na 
parcelno št. 1041/ K.O. Brezje 
 

 MOM se ne strinja z predlogom, ekološki 
otok ostane na obstoječem mestu 

 Umaknitev ekološkega otoka na 
Šentpetrski ulici 

 Če se stanje ne izboljša, se ekološki otok 
prestavi v Savinjsko ulico 

 Svet MČ zahteva, da se 
nemudoma pristopi k čiščenju 
Stražunskega potoka ( Na polju – 
od Dupleške ceste do kanala SD 
1) 
 

 V realizaciji 

 Križišče Martinove in Šentpetrske 
ulice – visoka ograja 

 V reševanje MIRM 

 Velikost odpadnih kant – gostilna 
Klampfer 

 Klicano na Snago, ne posredujejo 
informacij o velikosti kant – varovanje 
osebnih podatkov 

 
 
Predsednik odpre točko in pove, da je še kar nekaj zadev nerealiziranih in ne bi bilo 
smiselno, da se odpirajo nove dokler niso te rešene. Nato po točkah obrazloži 
realizacijo oz. nerealizacijo sklepov in dogovorov. Člane Sveta prosi, da pri 
strankarskih kolegih iz mestnega sveta apelirajo, da se nerealizirane zadeve uredijo. 
Prav tako predlaga, da bi član Sveta, ki je podal predlog za investicijo sam skrbi zato, 
da se zadeva realizira. Nato odpre razpravo. Alojz Roj se s tem ne strinja in pove, da 
bi morali delovati kot skupina in ne posamezniki. Želi, da se na mestno četrt povabi 
podžupanja, ga. Helena Kujundžić Lukaček ter se njej predstavijo problemi. Halim 
Berro se s tem strinja in pravi, da bi morali zadeve najprej obravnavati na Komisiji za 
komunalne zadeve, promet, urejanje prostora in varovanje okolja. Predsednik 
odgovori, da se vse najprej obravnava na Komisiji in predloge potem dajo v obravnavo 
in potrditev na sejo Sveta.  
Seji se ob 18.50 pridruži Nadja Emeršič, tako, da je prisotnih 9 članov. 
V nadaljevanju Ivan Gregurič obrazloži akcijo, ki so jo imeli v Dogošah zaradi izgradnje 
pločnika na Dupleški cesti. Ker skozi Dogoše vsaki dan pelje dosti vozil so naredili 
akcijo »Štetje prometa« v kateri so 12 ur šteli promet. Mimo se je peljalo 12.368 vozil. 
Bil je tudi na sestanku na Uradu za komunalo, promet in prostor na MOM, kjer je bilo 
obljubljeno, da se bo izgradnja pločnika do konca junija 2020 realizirala. 
Pove tudi, da je podal svoje predloge za nove prometne znake za naselje Dogoše in 
prosi, da se v kratkem sestane Komisija za komunalne zadeve, promet, urejanje 
prostora in varovanje okolja, da se podajo predlogi za znake še za Brezje in Zrkovce. 
Nato se vse skupaj pošlje pristojnim službam na MOM. 
K besedi se priglasi Nadja Emeršič, ki predlaga, da se pripravi obvestilo krajanom s 
katerim se jih obvesti, da je mestna četrt naredila vse kar je bilo v njeni moči, da bi 
pošta v Brezju ostala odprta, vendar žal neuspešno. Zadolži se referentka, da pripravi 
dopis. 
 
Drugih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno 

z 9 glasovi ZA sprejeli: 
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3. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejme sklep, da se obvesti krajane o 
aktivnostih glede zaprtja pošte v Brezju 
  
 

 
5. 

Poročilo o izvrševanju finančnega načrta MČ v obdobju I-VI 2019 
 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko 
dnevnega reda je odprl predsednik, ki  obrazloži situacijo glede finančnega stanja. 
Tekoče zadeve se pokrivajo iz proračuna, več denarja je bilo porabljeno predvsem 
zaradi kurjave, ker je bila huda zima. Nekaj zadev je bilo realiziranih, nekatere pa 
bodo v drugem polletju 2019. 
Drugih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno 
s 9  glasovi ZA sprejeli: 
 
 
4. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani in potrdi s polletnim poročilom in 
realizacijo FN I-VI 2019 
 

 
 

6. 
Določitev zneska za izdajo naročilnice za gramoziranje 

 
Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom po elektronski pošti. Pri tej točki 
dnevnega reda predsednik obrazloži članom, da smo dobili iz proračuna znesek za 
gramoziranje nekategoriziranih javnih cest. Da pa bodo zadeve nemoteno potekale, 
predsednik predlaga članom sveta, da sprejmejo sklep za samostojno izdajo 
naročilnice za gramoziranje. V prihodnjem tednu se bo sestala Komisija za komunalne 
zadeve, promet, urejanje prostora in varovanje okolja, kjer bodo določili katera 
nekategorizirana javna pot se bo gramozirala letos. Vsako leto je na vrsti eno naselje, 
letos Zrkovci. Pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in 
soglasno z 9 glasovi ZA sprejeli: 
 
 
5. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci pooblašča predsednika sveta MČ za 
samostojno izdajo naročilnice MČ za potrebe gramoziranja nekategoriziranih 
javnih poti brez predhodno sprejetega sklepa sveta MČ v znesku do vključno 
3.000 EUR 
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7.  
Predlogi za imenovanje novih ulic v naselju Na podrtem – jug 

 
Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom po elektronski pošti. Pri tej točki 
dnevnega reda predsednik pove, da so člani Sveta dobili elektronsko pošto, kjer se jih 
je pozvalo, da podajo svoje predloge za imenovanje novih ulic. Odzvali so se trije člani, 
ki so podali svoje predloge: 
 

 Oton Štrucl – Ob Stražunskem potoku 
 Nadja Emeršič – Ulica Marije Maister 
 Halim Berro – Rakova ulica, Frasova ulica in Ulbinova ulica 

 
Nato odpre razpravo. V razpravi sodelujejo vsi prisotni člani Sveta. Alojz Roj pove, da 
se moramo naprej zmeniti za koncept po kom se bodo ulice imenovale, ali po ljudeh 
ali po naravi. Predlaga, da se ulici imenujeta Sedanja ali Prihodnja ulica. Nadja Emeršič 
pove, da morajo biti predlogi v skladu s Načeli in merili za imenovanje ulic, zato prosi 
člane, da imenovanje ulic vzamejo bolj resno. Nato poda obrazložitev za svoj predlog. 
Obrazložitev za svoj predlog poda tudi Oton Štrucl. 
Alojz Roj pove, da se boji, da se naši predlogi ne bodo upoštevali.  
Druge razprave ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in z 7 glasovi 
ZA in 2 glasoma PROTI sprejeli: 
 
 
6. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci predlaga, da se novi ulici v naselju Na podrtem- 
jug poimenujeta Ob Stražunskem potoku in Ulica Marije Maister 

 
 
 

8. 
Razno 

 
Pod to točko predsednik pove, da se nam bo pridružil Miran Čurin, krajan naše mestne 
četrti. Vpraša prisotne člane, če se s tem strinjajo. Ker se strinjajo mu preda besedo. 
Miran Čurin pove, da je prišel na mestno četrt zaradi dopisa, ki so krajani dobili iz 
Nigrada glede odvajanja meteornih vod v kanalizacijo. Obrazloži zadevo in prosi 
mestno četrt, da pomaga. Člani Sveta se strinjajo, da je zadeva sporna in se odločijo, 
da bodo zadevo obravnavali na sestanku Komisiji za komunalne zadeve, promet, 
urejanje prostora in varovanje okolja, ki bo v prihodnjem tednu. Na sestanek se povabi 
tudi Miran Čurin. 
K besedi se priglasi Halim Berro, ki pove, da ga stanovalci Jarčeve ulice prosijo, da se 
jim postavijo v ulici hitrostne ovire. Predsednik pove, da naj stanovalci napišejo vlogo, 
ki jo bo mestna četrt posredovala na pristojne službe. 
Alojz Roj izpostavi: 

 v Jarčevi ulici je še vedno problem nepravilno parkiranje vozil na cesti. 
Predlaga, da se pokliče Medobčinsko redarstvo, da kaznujejo nepravilno 
parkirana vozila. 

 Učenci v Brezju več ne dobijo brezplačnih vozovnic za obiskovanje šole na 
Pobrežju. Predsednik pove, da smo to obravnavali na eni od sej v prejšnjem 



 8 

mandatu in je bil sklep Sveta MČ poslan naprej na pristojne službe. Odgovor je 
bil, da pot po kateri učenci hodijo v šolo ni nevarna pot, zato so ukinili 
brezplačne vozovnice. 

 v Jarčevi ulici je zdaj druga fizična oseba kupila del ceste. Predsednik pove, da 
so ceste v naselju v stečajnem postopku in jih zato stečajni upravitelj prodaja. 
Mestna četrt nima s prodajo nič. 

 Na koncu pove, da so Futsal klub Brezje morali razpustiti zaradi finančnih 
težav. Ostali so tudi brez sponzorjev, zato ni bilo delovanje več mogoče. 

Ivan Gregurič pove, da je tudi NK Dogoše v podobnem položaju. Sedaj še ni kritično, 
vendar ne vedo, kako dolgo bodo še vztrajali brez finančne podpore. 
Na koncu predsednik pove, da je pred nami 1. november. Pred dnevom spomina smo 
vedno pripravili komemoracijo pred Osnovno šolo v Brezju. Vprašuje se, če še ima 
smisel kaj pripravljati, ker se komemoracije udeleži mogoče en krajan. Ivan Gregurič 
in Alojz Roj predlagata, da se komemoracija pripravi še letos, potem pa se bo videlo 
kako naprej. Člani Sveta se s tem strinjajo in odločijo, da bo komemoracija letos petek,  
25. oktobra ob 11.uri. 
 
Predsednik se koncu zahvali prisotnim članom za sodelovanje in sejo zaključi ob 
21.10. 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Pripravila: 
Diana SLEKOVEC 
Referentka  

Predsednik sveta MČ  
Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Oton ŠTRUCL 
 
 
Poslano: 

- članicam in članom sveta mestne četrti 


